2025 主日崇拜事奉輪值同工

	本週主日 This Sunday 2/16/2025	下週主日 Next Sunday 2/23/2025			
中文主席	陳競一弟兄(C)/	宋保軍弟兄(C)/			
English Presider	Jake Epp (E)	Jake Epp (E)			
中文講員	張文迪長老 (C)	方向(C)			
English Speaker		Pastor Martin(E)			
翻譯 Interpreter	吳永佳	胡子萍			
中文司琴 Pianist	姚藝彤 (C) /Daniel (E)	羅鳳玲 (C) /Daniel (E)			
中文招待	于 溢, 于 清, 劉美珠(C))	顏 麗,陳 峰,李玉華(C)			
Ushers	/Tony Tan(E)	/Shawn (E)			
音響/投影	姜 華/徐慧君(C);	鲁 锋/劉砥中(C)			
Audio Engineer/PPT	Kevin/Larry(E)	陳競一/ KaiTing (E)			
托兒 Nursery	胡子萍	王绣玲			
分莱同工	方陳瑛,顏 麗	吳永佳, 吳美莲			
Lunch Serving	黄玉瑛, 邱鈺媛	朱桂紅,許史苓			
廚房清潔同工 Cleaning	孫 強, Shawn	張 毅,李 銘			
保安 Security	姜 华	姜 华			
教會清潔 Church Cleaning	英文小組 English Group	約書亞小組 Joshua Group			
週二 Tuesday 10:00AM	姐妹園契 Women's Bible Study Fellowship (教会實體聚會)				
週三 Wednesday 7:30PM	祷告會 Prayer Meeting(Z00M Meeting ID: <u>321-971-546</u>)				
週 <i>五/</i> 週六 Fri./Sat. Night	家庭小組查經 Family Bible Study				

每月常費預算 Monthly Budget for General: \$18,500.00 宣道 Mission: \$2,950.00

4 7 4 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1 1	1774 th X 1777 montainty named and the desired				
Contributions	Last Sunday	Month-to-date	Jan. Income	Jan. Expenses	
奉獻	上週	本月已收	收入	支出	
常費 General	\$6, 320. 42	\$6, 320. 42	\$17, 785. 99	\$13, 309. 70	
建堂 Building	\$0.00	\$0.00	\$600.00	\$12, 200. 00	
宣道 Missions	\$1, 325. 00	\$1, 325. 00	\$825. 00	\$0.00	
其他 Special	\$0.00	\$0.00	\$0.00	\$0.00	

英語牧師 English Pastor	長老 Elder	
Martin Stidham	張文迪 Wen-Dyi Chang	
Tel: (312) 622-3447	Tel: (918) 252-4886	
stidmart@outlook.com	wendyiandlouise@gmail.com	

每月背诵经文 Monthly Verses - 二月份 February, 2025: 你必將生命的道路指示我;在你面前有滿足的喜樂,在你右手中有永遠的福樂。(詩篇 Psalm 16:11)

因為世人都犯了罪,虧缺了神的榮耀;如今卻蒙神的恩典,因基督耶穌的救贖,就白白的稱義。(羅馬書 Roman 3:23-24)



滔沙華人基督教會

Tulsa Chinese Christian Church
1430 S. 131st E. Ave., Tulsa, Oklahoma 74108
Tel: (918) 438-6449
http://www.tulsaccc.org/

装備信徒活出以神為中心的生命

Equipping believers in God-centered Life

主日崇拜程序

ORDER OF WORSHIP

二日十六日 February 16, 2025 主席 Presider: 陳競一弟兄 10:45AM - 12:20PM

司琴 Pianist: 姚藝彤

講員 Speaker: 張文迪長老

默禱 Silent Prayer 625 主在聖殿中 The Lord Is in His Holy Temple 眾坐 All宣召 Convocation 詩篇 Psalm 34: 8-9 主席 Presider 頌禱 Praise and Prayer 讚美一神,主禱文 Doxology, The Lord's Prayer 眾立 All頌讚 Hymns 18 唱述父神偉大權利 | Sing the Mighty Power of God 眾立 All 170 耶穌是我磐石 A Shelter in the Time of Storm

440 信靠順服 Trust and Obey

歡迎,報告 Welcome, Greeting & Announcements 每月经文 Monthly Verses

主席 Presider 眾立 Congregation

主席 Presider

讚美 荣耀歸於真神 Glory to God in the Highest 祝祷 Benediction 張江

張文迪長老 Elder Chang

阿們頌 Amen Praise

眾立 Congregation 眾坐 Congregation

默禱 Silent Prayer 殿前代禱 Altar Prayer

祷告團 Prayer Team

報告事項:

- 1. 歡迎大家參加今天的主日崇拜。願神赐福大家並祂所喜悦的人。
- 2. 下主日(2/23) 英文主日崇拜早上9:15 開始,中文崇拜早上10:45 開始,同時也有線上直播。請預備心參加。中文成人主日學,兒童崇拜將在9:30AM 開始,英語成人和青少年主日學,將在10:45 開始,請留意。
- 3.本週三晚上禱告會(2/12)在 ZOOM 7: 30pm 舉行。請預留時間參加。
- 4.2024 年奉献收據已準備好以供需要的人使用。你可以向財務執事劉砥中弟兄詢問。如果你需要一份電子版收據,請電郵或 Telegram 張毅長老, sgtiong@hotmail.com。感謝您的愛與奉獻。
- 5. 寻牧委员会将龙传道列为申请牧师的候选人并與龙传道和 Sarah 姐妹从 1/17 到 1/19 日与弟兄姐妹、执事和长老们进行了更广泛深入的交流。请大家继续为寻牧祷告并将您的反馈意见和建议尽快向寻牧委员会成员、执事、长老和牧师反映,截止日期 2/16/25。6. 英語會話班每週日下午 1:00 2:15 在體育館後面上課,直至 3 月 16 日。請聯絡Barbara 師母有關課程信息。
- 7. 感謝競一和允誠執事帶領元宵節活動。為所有參加的人贊美主! 也感謝所有幫助佈置、清理以及提供食物的弟兄姊妹。
- 8. 講道培訓將於2月22日上午9:00舉行。我們將一起分享詩篇57篇的講章。
- 9. 我們正在籌備浸禮。如果您有意願受洗,請告知長老或馬丁牧師。我們也計劃舉行新會員接納儀式。如果您希望成為本教會的會員,請聯繫長老、執事或馬丁牧師。
- 10. 教會計劃於於 2 月 22 日 下午舉行 5:30 新朋友愛宴。請同工們留意和代禱。 祷告事項:
- 1.為聘牧委員會禱告。求神賜給成員們合一、智慧和能力。求神繼續引導,在龍建傳道夫婦來訪後,我們能分辨主的旨意。
- 2. 為 2025 年教會主題禱告:"裝備信徒活出以神為中心的生命。"
- 3. 為 2025 年的執事團隊禱告, 求神預備並感動弟兄們回應神的呼召, 參與這服事。
- 4. 繼續為教會的兒童和青少年事工禱告, 求神預備合適的同工來帶領這事工。
- 5. 為武淑菊姐妹姊妹與癌症的鬥爭禱告, 祈求神赐她勇氣、力量和醫治。爲了方便治療, 他們已經報到休斯頓。
- 6. 為青草地小組學習情緒健康的關係課程禱告。 求神增進彼此之間的關係.
- 7. 為在馬來西亞的張毅長老和鳳玲姊妹禱告,為他們父母所需要尋找優秀和忠實的護工祷告。
- 8. Jenny Fang 姊妹週一從台灣返回。為她身体康復祷告。
- 9. Tim Liu 弟兄因母親突發健康危機,現在已平安回到台灣。繼續為他禱告有機會 與他的父母分享福音。
- 10. Barbara 師母的骨盆區域有腫瘤。請為她能夠盡快看上專科醫生禱告,求主醫治 Announcements:
- 1. We welcome everyone especially new friends who are worshipping with us this morning. May God bless them and those who attend today's service.
- 2. Next Sunday (2/23) our English service starts at 9:15 AM and Chinese service at 10:45 AM. Live stream is also available. Please join us. Adults (Chinese) Sunday school starts at 9:30 AM, English adults and youth Sunday school will start at 10:45 AM, Pleas take note of the start time.
- 3. This week prayer meeting will be on ZOOM Wednesday evening (2/19) starts at 7:30 PM. Please join us in prayer.

- 4. The 2024 giving receipt is ready for those who need a copy. Please ask treasurer deacon brother Tim Liu for the receipt. If you need a digital copy, please email or telegram elder Sugin (sgtiong@hotmail.com). Thank you for your love and giving.
- 5. The Pastoral Search Committee has listed brother Long as an official candidate for the Chinese pastor position. Please continue to pray for the pastoral search and provide your feedback and suggestions to the members of the Pastoral Search Committee, deacons, elders, and pastors by 2/16.
- 6. English conversation class 1:00 -2:15 p.m. after lunch on Sundays. Class is at the back of the gym. Every Sunday through March 16th.
- 7, Thank you to Deacons Jingyi and Cheng for leading in our Lantern Festival. Praise the Lord for all who attended. Thank you for all who helped set-up, clean-up, and for providing food.
- 8. Preaching Workshop will be Feb. 22 9:00 a.m. We'll be sharing our work on Psalm 57.
- 9. We are planning for a baptism soon. If you are interested, please let an elder or Pastor Martin know. We are also planning a new member induction. If you would like to be considered for membership, please contact an elder, a deacon, or Pastor Martin.
- 10. Our church is preparing a Visitor's Dinner on Feb. 22 5:30 pm. Co-workers please take note and pray for this event.

Prayer Items:

- 1. Pray following the visit of Brother Peter Long and Sister Sarah that we will have discernment as to the Lord's will. Pray for the Pastor Search Committee as they talk with members. Pray for unity in our church family.
- 2. Pray for 2025 church theme: "Equipping believers in God-centered Life."
- 3. Pray for the 2025 deacon team, asking God to prepare and move the brothers to respond to His calling.
- 4. Please pray for our church's children and youth ministry and ask God to provide us brothers or sisters to lead and serve in this ministry.
- 5. Remember Sister Susan Gao in her battle with cancer. Pray for courage, strength, and God's healing. The Gaos have moved to Houston to better accommodate treatment.
- 6. Pray for the Green Pasture Group as they study the Emotionally Healthy Relationships course. May God strengthen their relationships with one another.
- 7. Pray for Elder Sugin & Sister Ling in Malaysia as they seek good & faithful care givers for their parents.
- 8. Sister Jenny Fang returned from Taiwan on Monday. Please pray for her recovery. 9.Brother Tim Liu is in Taiwan due to his mother's sudden health crisis. Pray for him as he shares the gospel with his parents.
- 10. Sister Barbara has a tumor in her pelvic area. Pray that she can get in to see a specialist soon about this. We are asking the Lord for healing.

講道大綱 Sermon Outlines:

I. Work for the gospel 為福音努力 (1:27-30)

II. One mind with Christ 與基督同心 (2:1-4)